
Interpellatie van Katia Van den Broucke, Ecolo-Groen raadslid, aan het College van Burgemeester en 

Schepenen betreffende: 

De opvolging van de kandidaturen voor de concessie met betrekking tot de uitbating van het 

gemeentelijk Vrijetijdscentrum gelegen aan de Basilieklaan. 

 

 

Op de bijzondere gemeenteraad van 8 juli jongstleden werd het punt goed gekeurd om een oproep 

te lanceren naar kandidaten voor de concessie met betrekking tot de uitbating van het gemeentelijke 

Vrijetijdscentrum gelegen aan de Basilieklaan. 

Na een hele discussie heb ik uiteindelijk voor gestemd op voorwaarde dat er spoedig een overleg zou 

worden georganiseerd (in de vorm van een uitgebreide commissie Sport) waarop alle, in de 

gemeenteraad zetelende, politieke partijen uitgenodigd zouden worden. 

Met de bestemming van dit domein zijn er echter heel wat mogelijkheden en het is aan de gemeente 

om te bepalen welke richting deze moet uitgaan. 

Om een zo groot mogelijk draagvlak te hebben bij het nemen van een dergelijke beslissing is het van 

groot belang dat het debat zo breed en grondig mogelijk wordt gevoerd. 

Ondanks de belofte om een dergelijk overleg te organiseren, werd ik tot op heden niet uitgenodigd 

voor het overleg. 

Volgens de documenten die ons ter beschikking werden gesteld voor de gemeenteraad van 8 juli, 

was er een informatievergadering op 9 september en moesten de offertes ingediend worden op 7 

oktober. 

Graag kreeg ik antwoord op volgende vragen? 

1) Hoeveel kandidaten concessiehouders waren aanwezig op de infosessie van 9 september? 

2) Hoeveel offertes werden er ingediend? 

Wat zijn in grote lijnen de tendensen van de verschillende projecten? 

3) Wanneer zal het beloofde overleg over de ontwikkeling van het gemeentelijk 

Vrijetijdscentrum plaatsvinden? 

 

Ik dank u alvast voor uw antwoorden 

 

Katia Van den Broucke, 

Gemeenteraadslid 

  


